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Co za czasy…

Dobrze, że ktoś wpadł na pomysł nagrywania debat jakie odbywają się na sesjach Rady Miejskiej.
Poziom merytoryczny jest zdumiewająco niski. Wiedza władzy stanowiącej opiera się na pomysłach
władzy wykonawczej. Jak owieczki idą za swych pasterzem, który jednak nie jest pasterzem a jedynie
Panem który chciał kiedyś nim być ale nie miał talentu. Oczywiście pochwała należy się kilku radnym,
którzy bardzo celnie zwracają uwagę rzekomego pana i władcy, że decydującą rolę mają przecież Ci
wybierani przez ludzi i dla nich. Czas do wyborów bardzo szybko minie i jakie będzie zdziwienie gdy
oszczędności na dzieciach przełożą się na oszczędności na radnych. Smutna rzeczywistość nie
pamiętać o tych, którzy pozwolili decydować za większość. 

Mam jednak pomysł na wszystkich, którzy nie chcą zgodzić się z takimi działaniami, szczególnie
reorganizacją oświaty! Jaki? Gdy zapomina się, że władza jest dla ludzi, ludzie powinni przypomnieć
władzy, że mogą ją wyręczyć od decydowania za nich. Służy do tego mało używana ale bardzo
skuteczna instytucja referendum gminnego. Potrzeba tylko 5 osób by założyć tzw grupę inicjatorów.
Potem poddać wszystkim za czym będziemy głosować. Kwestia oświaty jako jedna z istotniejszych dla
wszystkich należy do zadań własnych gminy a więc może być przedmiotem referendum gminnego i
rozstrzygnięta przez społeczność. Może gdy władza nie chce słuchać powinno się pokazać, że władza
pochodzi z ludu! Skoro mądrość władzy opiera się na mądrościach prywatnego doradcy nie
posiadającego prawdopodobnie nawet pełnomocnictwa i umocowania do działania w imieniu burmistrza
czy przewodniczącego rady.. to raczej może chodzi nie o dobro dzieci czy rodziców i mieszkańców a o
show podobny do detektywa Rutkowskiego – ciemne okulary, brak uprawnień i ogromna wiedza jak za
pieniądze krzywdzić ludzi nie potwierdzona certyfikatem a błyskiem fleszy i parciem na szkło dla własnej
korzyści. Ten Pan o którym mowa tajemniczy Krzysztof tak jak Pan Krzysztof w ciemnych okularach na
pewno ma w tym wszystkim swój interes.. może jakieś stanowisko za działalność w ramach
wolontariatu. Założyć się z Wami mogę, że za chwilę Władzę będą chciały zaproponować nagrodę za
dobrą współpracę i pozbycie się problemów. Gość od brudnej roboty musi być… 

Ale myślę, że jak chętnie gromadzą się wszyscy by protestować na sesjach rady tak można śmiało
zaproponować by teraz posłuchano obywateli!  

Pomóżmy władzy zrozumieć, że nie liczą się ich przeliczniki, które są kalkulowane poprzez własną
popularność interesy i mnożone przez to ile na tym można zyskać!

============================================================================

Odp: PROPOZYCJA - ZADECYDUJMY ZA WŁADZE - REFERENDUM
Autor: Wojniczanin - 02/15/2012 22:36
_____________________________________

Radny Filipek - jak widać na filmie - próbował z Radnym Jarkowskim interweniować w sprawie Grabna.
Efekt tego - wiadomo jaki.

Ciekawe, że autor raportu w swoich wnioskach zaleca likwidację szkół, lecz nie przedstawił jaka
wymierna oszczędność z tego tytułu będzie. Wykazał tylko, że do szkół się dopłaca. Jeżeli planowane
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do likwidacji szkoły założą stowarzyszenia i dzieci nie będą dojeżdżały do Wojnicza to wtedy Wojnicz
będzie miał problem. Burmistrz chyba strzelił sobie gola. 

Mało tego - subwencja idzie za uczniem - zmniejszą się dochody budżetu, a wydatki będą na podobnym
poziomie - wskaźnik zadłużenia drastycznie wzrośnie.
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Wojniczanin napisał:

Radny Filipek - jak widać na filmie - próbował z Radnym Jarkowskim interweniować w sprawie Grabna.
Efekt tego - wiadomo jaki.

Ciekawe, że autor raportu w swoich wnioskach zaleca likwidację szkół, lecz nie przedstawił jaka
wymierna oszczędność z tego tytułu będzie. Wykazał tylko, że do szkół się dopłaca. Jeżeli planowane
do likwidacji szkoły założą stowarzyszenia i dzieci nie będą dojeżdżały do Wojnicza to wtedy Wojnicz
będzie miał problem. Burmistrz chyba strzelił sobie gola.

Co za niestworzone rzeczy Pan opowiada. skoro cos co jest zadaniem gminy generuje doplate rzedu np.
300 tys. zl to nie trudno (chyba) domyslic sie jaka oszednosc powstaje gdy zadanie 'znika'...

wojnicz bedzie mial problemy w zwiazku ze stowaryszeniami w solectwach?? bo?

Mało tego - subwencja idzie za uczniem - zmniejszą się dochody budżetu, a wydatki będą na podobnym
poziomie - wskaźnik zadłużenia drastycznie wzrośnie.

?? wiele razy mowione bylo ze problemem finansow oswiaty nie jest subwencja ale w duzym stopniu
place nauczycieli. wydatki na podobnym poziomie? odchodzi łopoń, milowka, grabno wiec wydatki sie
drastycznie zmniejszaja. drogi panie co pan tu wymysla! a wskaznik to by sie owszem podniosl gdyby
dalej doplacano takie kwoty...
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Zacznę od końca...

Wskaźnik zadłużenia a nie wydatków - skoro wydatki na spłatę kredytów nie zmniejszą się drastycznie,
natomiast dochody w postaci subwencji - tak. Wskaźnik wzrośnie. (jeżeli nieprezycyjnie się wyraziłem to
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przepraszam)

Zadanie nie znika bo dzieci nie wyemigrują nagle. Generalnie Gmina ma obowiązek zapewnić dzieciom
kształcenie. Co jeśli nie uda się założyć stowarzyszenia? Dzieci będą dowożone do Wojnicz, co
generuje dodatkowe koszty: dowożenie, wyżywienie, świetlica. Odprawy dla nauczycieli też są
niebagatelną kwotą, która obciąży już w tym roku budżet. Niestety nigdzie nie ma wyliczeń jak to
wszystko się przełoży na finanse gminy. Wszyscy tylko mówią, że oszczędności będą widoczne w
2013-2014 roku - ale nawet nikt nie podał rzędu wielkości.

Wojnicz będzie miał problem z demografią - skoro nie &quot;zasilą&quot; go dzieci z innych sołectw to
sytuacja będzie za parę lata taka sama jak w Grabnie czy innych sołectwach - może założą
stowarzyszenie?  

Jest jeszcze GZEAS - koszt ok 400 tys. obsługuje oświatę w gminie. Co będzie obsługiwał jak zostanie
tylko Wojnicz? Tego też nikt nie wziął pod uwagę. Chociaż może i wziął, tylko głośno nikt tego nie mówi.
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Jeżeli wydatki są większe niż dochody (na oświatę) to likwidacja jednocześnie wydatków i dochodów
zmniejszy deficyt w bieżącym roku i kolejnych latach.

Faktycznie wskaźnik zadłużenia, czyli dług do dochodów może wzrosnąć przy założeniu że licznik
(zadłużenie) będzie stałe a mianownik (dochody, w tym subwencja) zmniejszy się.

Zatem w średniej perspektywie to jest i tak opłącalne, bo zaoszczędzone pieniądze na dopłaty do szkół
zostaną przeznaczone na wcześniejszą spłatę zadłużenia i zarazem brak kolejnych kredytów, ergo
zmniejszenie wskaźnika zadłużenia.
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Niestety, zadłużenie ciągle wzrasta, co świadczy o nieskuteczności przedsięwziętych metod i środków.
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W dodatku, planowana nadwyżka budżetowa zamieniła się w półtoramilionowy deficyt.

BórMiszczunio marzy tylko o tym, żeby mu się ten urlop skończył i żeby mógł wrócić do normalnej pracy.

A Jego KOLEDZY - POKLEPYWACZE szykują się do dzielenia płaszcza po ofierze swoich knowań
wyborczych i futurystycznych kalkulacji.

Biada tej gminie. Powódź przy tej ilości wody w mózgu to niewielki kataklizm. Pozdrawiam
MŁYNARCZYKÓW
, którzy czekają na tę wodę z mózgów.

Już słyszę tę agitkę na rzecz BUTY przeciwko WIELKIEMU SZU-i.
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